
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 26 oktober 2023 
 

Aan de voorzitter van de raad 
 

Namen en fracties steller(s) van de vragen:  

Paul Lieverse, ChristenUnie 
 

Onderwerp: Geluidsoverlast door padelbanen van LTV Bleiswijk 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden, maar eerst 
de toelichting: 
 

In de raadsvergadering van 26 oktober werd opnieuw ingesproken over de 
geluidsoverlast die direct omwonenden ervaren en die veroorzaakt wordt door het 
beoefenen van de padelsport op vier padelbanen die eind 2022 zijn aangelegd 
door Tennisvereniging LTV Bleiswijk. 
Omwonenden stellen vele malen geklaagd te hebben bij DCMR maar dat de 
terugkoppeling lang op zich laat wachten. 
Ook ervaren ze bij onze gemeente een afwachtende houding.  
De controverse lijkt te escaleren nu omwonenden juridische stappen en een 
schadeclaim wordt overwogen. 
Als berichtgeving in de Heraut van 25 oktober juist is, heeft LTV Bleiswijk gekozen 
om de banen aan te leggen om erna te gaan meten of er sprake is van 
geluidsoverlast en zo ja, in welk mate. 
Omwonenden stellen vooral last te hebben van de harde knallen die padellen 
veroorzaakt, hetgeen geheel anders is dan toen er alleen getennist werd. 

 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 
 

1. Heeft de gemeente kennisgenomen van de zorgen van omwonenden voordat de 
padelbanen werden aangelegd? Zo ja, wanneer? 

2. Heeft de gemeente overwogen maatregelen te nemen om geluidsoverlast van 
padel te voorkomen, bijvoorbeeld door de vergunning pas af te geven na gereed-
komen van landelijke richtlijnen hiervoor? (zoals de vereiste afstand tussen padel-
baan en woningen) 

3. Is de gemeente op de hoogte van de handreiking rapport “Padel en geluid” van de 

Nederlandse Stichting Geluidshinder (NSG).1 En zo ja, vindt de gemeente dat de niet-
overdekte padelbanen van LTV Bleiswijk voldoen aan de adviezen met betrekking 
tot het geluidbronvermogen en de ruimtelijke toets? 

4. Is de gemeente bekend met de klachten van omwonenden en zo ja, sinds 
wanneer? En zo ja, hoe heeft de gemeente hierop geacteerd? Heeft de gemeente 
bijvoorbeeld overleg gehad met LTV Bleiswijk en zo ja, zijn er afspraken overeen-
gekomen met LTV Bleiswijk? 

5. Is de gemeente bekend met metingen door DCMR en zo ja, wat is hiervan de 
uitkomst? 

6. Is de gemeente bekend met maatregelen die DCMR heeft voorgesteld en zo ja, 
welke zijn dat? 

 

 

                                                 
1 Deze handreiking is te downloaden via https://nsg.nl/nl/handreiking_padel_en_geluid  

https://nsg.nl/nl/handreiking_padel_en_geluid

